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OR.Oz.0022.30.2024 

PROTOKÓŁ NR 12/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 8 sierpnia 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania w roku 2024. 

5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyborze najkorzystniejszej oferty z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – 

etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno 

– Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej  

nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

ogłoszonego przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego naboru wniosków  

o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – zajęcie stanowiska. 

  b) Wniosek Wójta Gminy Bądkowo o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej  

nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz z deklaracją wsparcia finansowego gminy oraz 

rozważenie realizacji zadania polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo – zajęcie 

stanowiska.  

5.4. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na „Ubezpieczenie majątku  

i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami 

organizacyjnymi”, projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania wymaganej dokumentacji technicznej 

dla zadania pn. „Utworzenie wirtualnej strzelnicy w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej 

„Strzelnica w powiecie 2024” nr 3/2024/CWCR. 

5.6. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 

2024 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

funkcjonowania sieci centralnego ogrzewania. 
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5.8. Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu na temat 

planowanego naboru wniosków do programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła  

i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wniosku Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącego naprawy kolejnego odcinka kanalizacji 

sanitarnej w obrębie placu budowy, na którym Powiat Aleksandrowski realizuje zadanie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 

0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330” – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w Warszawie o realizację przez samorząd powiatowy „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” w obszarze D, F. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 8 sierpnia 2024 r. o godzinie 13:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski. Członkini Zarządu Powiatu  

Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczy w posiedzeniu.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz Możdżeń 

Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 10/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 18 lipca2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 10/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 18 lipca 2024 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 11/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 lipca2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 11/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 24 lipca 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski 

oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024. 

 

Pani Paulina Smykowska – projekt przedmiotowej uchwały został zaakceptowany przez 

Zarząd Powiatu 20 czerwca 2024 r. i przekazany związkom zawodowym zrzeszającym 

nauczycieli celem zaopiniowania. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Zarząd Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim. Natomiast 

Komisja Międzyzakładowa NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego nie przedstawiła opinii w wyznaczonym terminie i należy uznać rezygnację z prawa 

jej wyrażenia. Wnoszę o podjęcie uchwały w przedłożonej wersji. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego  

2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 24/2024 zmieniającą uchwałę nr 622/2024 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych 

kwot dofinansowania w roku 2024. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 29 lipca 

2024 r. znak: PS.4371.2.2024 wraz z projektem uchwały zmieniającej uchwałę nr 622/2024 

Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 lutego 2024 r. w sprawie ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski 

oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2024, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyborze najkorzystniejszej oferty z prowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo – etap V. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty  

z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: 

zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: 

Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek 

– Siutkowo – etap V. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze 

najkorzystniejszej oferty z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II”  

z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno – 

Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C 

ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty z prowadzonego postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zadanie 3: 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 lipca 

2024 r. znak: DUDiM.071.18.2024 o wyborze najkorzystniejszej oferty z prowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  pn. „Przebudowa dróg powiatowych na 

terenie powiatu aleksandrowskiego – etap II” z podziałem na 3 zadania: zadanie 1: Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, zadanie 2: Poprawa infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

zadanie 3: Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie ogłoszonego przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego naboru wniosków  

o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – zajęcie stanowiska. 

          b) Wniosek Wójta Gminy Bądkowo o przeprowadzenie remontu drogi 

powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz z deklaracją wsparcia finansowego 

gminy oraz rozważenie realizacji zadania polegającego na poprawie infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – 

Kazimierzewo – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie ogłoszonego przez Wojewodę 

Kujawsko – Pomorskiego naboru wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
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Rozwoju Dróg. 

b) Wniosek Wójta Gminy Bądkowo o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej  

nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz z deklaracją wsparcia finansowego gminy oraz 

rozważenie realizacji zadania polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo.  

 

Pani Paulina Smykowska - został ogłoszony nabór wniosków o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wnosi  

o rozważenie możliwości wskazania maksymalnie dwóch zadań dotyczących dróg 

powiatowych, na które dysponujemy dokumentacją techniczną i które można zgłosić w naborze 

oraz nadanie im priorytetu „1” i „2”. Dyrektor informuje, że posiada dokumentację techniczną 

na dwie przebudowy i cztery remonty dróg powiatowych. Wśród remontów jest „Poprawa 

infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na terenie powiatu 

aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek o długości 2,470 km”. Wójt 

Gminy Bądkowo wnosi o wykonanie właśnie tego zadania i deklaruje wsparcie finansowe  

w wysokości 30% wartości inwestycji.  

 

Pani Lidia Tokarska – jestem za tym, żeby złożyć wniosek o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg drogi powiatowej Słupy Duże – Bądkowo, przychylam 

się do wniosku pana Wójta Gminy Bądkowo. Mamy dokumentację techniczną. Proponuję 

również złożyć wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Konradowo – 

Siniarzewo etap I, przebiegający przez teren Gminy Zakrzewo. Telefonicznie uzyskałam 

wstępną deklarację Wójta Gminy Zakrzewo o dofinansowaniu przez gminę tego zadania w 

przyszłym roku.  

 

Pani Paulina Smykowska – należy określić priorytet.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć wniosek 

do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg następujących zadań: 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 

13+264 do km 17+425 – etap I odcinek o długości 2,036 km Siniarzewo – Sinki  

na terenie Gminy Zakrzewo” – priorytet 1, 

2) „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na 

terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek  

o długości 2,470 km” – priorytet - 2. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił złożyć wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg następujących zadań: 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 

13+264 do km 17+425 – etap I odcinek o długości 2,036 km Siniarzewo – Sinki na terenie 

Gminy Zakrzewo” – priorytet 1, 
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2) „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na 

terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek o długości 

2,470 km” – priorytet - 2. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – w związku z wnioskiem Wójta Gminy Bądkowo o przeprowadzenie 

remontu drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz z deklaracją wsparcia 

finansowego gminy oraz rozważenie realizacji zadania polegającego na poprawie infrastruktury 

drogowej drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – 

Kazimierzewo proponuję poinformować Wójta, że Zarząd Powiatu wystąpi do Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego  o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – 

Bądkowo na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek o 

długości 2,470 km”, a także, że na dzień dzisiejszy nie jest możliwa realizacja zadania 

polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2619C Koneck – 

Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo ze względu na ograniczone możliwości 

finansowe powiatu, niemniej  Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby pozyskać środki 

zewnętrzne i zabezpieczyć w budżecie powiatu środki finansowe na wykonanie tych zadań  

w latach następnych. Realizacja tych przedsięwzięć będzie uzależniona jednak od możliwości 

finansowych powiatu i środków zewnętrznych pozyskanych na ten cel. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek Wójta Gminy Bądkowo o przeprowadzenie remontu drogi 

powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz z deklaracją wsparcia finansowego gminy 

oraz rozważenie realizacji zadania polegającego na poprawie infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo  

i postanowił, że: 

1) wystąpi do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  o dofinansowanie w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej 

nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na 

remoncie – etap II odcinek o długości 2,470 km”, 

2) na dzień dzisiejszy nie jest możliwa realizacja zadania polegającego na poprawie 

infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo i nr 2625C 

Żabieniec – Kazimierzewo ze względu na ograniczone możliwości finansowe powiatu, 

niemniej  Zarząd Powiatu będzie czynił starania, żeby pozyskać środki zewnętrzne  

i zabezpieczyć w budżecie powiatu środki finansowe na wykonanie tych zadań w latach 

następnych. Realizacja tych przedsięwzięć będzie uzależniona jednak od możliwości 

finansowych powiatu i środków zewnętrznych pozyskanych na ten cel. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pan Mariusz Możdżeń – zaraz rozpoczną się prace nad projektem budżetu na przyszły rok, 

dlatego należy wystąpić do wójtów o dofinansowanie zadań, które planujemy realizować  

w przyszłym roku i zabezpieczenie odpowiednich środków w budżetach gmin na 2025 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję poinformować Wójta Gminy Zakrzewo i Wójta Gminy 

Bądkowo o złożonych wnioskach do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o dofinansowanie 

zadań planowanych do realizacji przez Powiat Aleksandrowski na drogach powiatowych  

w obrębie Gminy Bądkowo i Gminy Zakrzewo w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

i wystąpić o udzielenie w 2025 roku przez gminę pomocy finansowej powiatowi w formie 

dotacji celowej oraz zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gmin z przeznaczeniem 

na realizację odpowiednio zadania: 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 

13+264 do km 17+425 – etap I” odcinek o długości 2,036 km Siniarzewo – Sinki  

na terenie Gminy Zakrzewo, 

2) „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na 

terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek  

o długości 2,470 km”. 

Realizacja tych zadań będzie uzależniona od pozyskania środków  finansowych  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na ten cel. Stosowne pisma przygotuje Naczelnik 

Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił poinformować Wójta Gminy Zakrzewo i Wójta Gminy Bądkowo  

o złożonych wnioskach do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o dofinansowanie zadań 

planowanych do realizacji przez Powiat Aleksandrowski na drogach powiatowych  

w obrębie Gminy Bądkowo i Gminy Zakrzewo w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

i wystąpić o udzielenie w 2025 roku przez gminę pomocy finansowej powiatowi w formie dotacji 

celowej oraz zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gmin z przeznaczeniem  

na realizację odpowiednio zadania: 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 

13+264 do km 17+425 – etap I” odcinek o długości 2,036 km Siniarzewo – Sinki  

na terenie Gminy Zakrzewo, 

2) „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo na 

terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie – etap II odcinek  

o długości 2,470 km”. 

Realizacja tych zadań będzie uzależniona od pozyskania środków  finansowych  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na ten cel. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 31 lipca 

2024 r. znak: DUDiM.071.19.2024 w sprawie ogłoszonego przez Wojewodę Kujawsko – 

Pomorskiego naboru wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wniosek Wójta Gminy Bądkowo z dnia 6 sierpnia 2024 r. znak: RGD.7226.28.2024  

o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej nr 2627C Słupy Duże – Bądkowo wraz  

z deklaracją wsparcia finansowego gminy oraz rozważenie realizacji zadania polegającego  

na poprawie infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2619C Koneck – Jaranowo  

i nr 2625C Żabieniec – Kazimierzewo, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na „Ubezpieczenie majątku  

i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu Aleksandrowskiego wraz  

z jednostkami organizacyjnymi”, projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzania negocjacji na „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz 

osób Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”, projekt umowy  

z wykonawcą. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na „Ubezpieczenie majątku  

i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu Aleksandrowskiego wraz z jednostkami 

organizacyjnymi” i dokonać wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy Sopockie 

Towarzystwo Ubezpieczeń ERGO Hestia SA z siedzibą w Sopocie z ceną 201.255,30 zł brutto 

i zawrzeć umowę.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na 

„Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu Aleksandrowskiego 

wraz z jednostkami organizacyjnymi” i dokonał wyboru najkorzystniejszej oferty wykonawcy 

Sopockie Towarzystwo Ubezpieczeń ERGO Hestia SA z siedzibą w Sopocie z ceną  

201.255,30 zł brutto i postanowił zawrzeć umowę.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Przewodniczącego komisji przetargowej z dnia 1 sierpnia 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.1.4.2024 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 



10 
 

 

 

 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na 

„Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej oraz osób Powiatu Aleksandrowskiego 

wraz z jednostkami organizacyjnymi”, projekt umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania wymaganej 

dokumentacji technicznej dla zadania pn. „Utworzenie wirtualnej strzelnicy  

w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej „Strzelnica w powiecie 2024”  

nr 3/2024/CWCR. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do 

przygotowania wymaganej dokumentacji technicznej dla zadania pn. „Utworzenie wirtualnej 

strzelnicy w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej „Strzelnica w powiecie 2024” nr 3/2024/CWCR. 

 

Pani Paulina Smykowska – odbyło się spotkanie robocze w sprawie strzelnicy w Zespole 

Szkół Nr 1 CKP. Uznano, że łatwiejsze do zaadoptowania będzie pomieszczenie po byłej 

kuchni. Taki wniosek został przez Zespół Szkół Nr 1 CKP złożony do Urzędu Miejskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim. Cała procedura ruszyła odnośnie zmiany przeznaczenia tego 

pomieszczenia. Projekt „Strzelnica w powiecie 2024” będzie realizowany przez organ 

prowadzący, ale dokumenty przygotowuje dyrektor szkoły. W związku z tym przedłożony 

został projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania wymaganej dokumentacji technicznej dla 

zadania pn. „Utworzenie wirtualnej strzelnicy w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej 

„Strzelnica w powiecie 2024”.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – z informacji przedłożonej przez Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu wynika, że wyboru wykonawcy na zakup, dostawę i montaż 

strzelnicy wirtualnej dokona powiat przed upływem terminu składania ofert, tj. do 17 września 

2024 r.  

 

Pani Paulina Smykowska – musimy mieć wykonawcę na zakup, dostawę i montaż sprzętu. 

To jest warunek złożenia wniosku o dofinansowanie zadania.  

 

Pani Lidia Tokarska – a jeśli nie dostaniemy pieniędzy? 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w umowie należy przewidzieć, że jeśli nie dostaniemy 

dofinansowania to rezygnujemy. 
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Pani Paulina Smykowska – musi to iść dwutorowo bo inaczej nie wyrobimy się z terminami. 

Musimy zrobić dokumentację techniczną adaptacji pomieszczenia na strzelnicę, bo to trwa trzy 

miesiące, żebyśmy wyrobili się z całością zadania do końca roku.  

 

Pani Lidia Tokarska – to nie ma sensu, nie wiemy czy dostaniemy pieniądze. Mamy robić 

adaptację pomieszczenia, a nie wiemy czy dostaniemy środki finansowe na strzelnicę.  

 

Pani Paulina Smykowska – Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu chyba wie co robi. Jeśli 

nie będziemy mieli dokumentacji technicznej i zmiany przeznaczenia pomieszczenia to w tym 

roku w ogóle tego zadania nie wykonamy. Musi to iść dwutorowo, bo nie zmieścimy się  

w czasie.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – wyłonimy wykonawcę na dostawę sprzętu, a nie dostaniemy 

pieniędzy, co wtedy? 

 

Pani Paulina Smykowska – wybór wykonawcy w formie zapytań ofertowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – umowy nie możemy podpisać jak nie będzie środków finansowych na 

ten cel, a gwarantem środków jest wygranie konkursu. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – zapytanie ofertowe nie zobowiązuje do zawarcia umowy.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim do przygotowania wymaganej dokumentacji technicznej dla zadania pn. 

„Utworzenie wirtualnej strzelnicy w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej „Strzelnica w powiecie 

2024” nr 3/2024/CWCR. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 25/2024 w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania wymaganej dokumentacji technicznej 

dla zadania pn. „Utworzenie wirtualnej strzelnicy w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach konkursu ofert Ministra Obrony Narodowej 

„Strzelnica w powiecie 2024” nr 3/2024/CWCR. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 2 sierpnia 2024 r. 

znak: RI.042.6.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do przygotowania 

wymaganej dokumentacji technicznej dla zadania pn. „Utworzenie wirtualnej strzelnicy  
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w budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach konkursu ofert 

Ministra Obrony Narodowej „Strzelnica w powiecie 2024” nr 3/2024/CWCR, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego  

za I półrocze 2024 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2024 r. Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości sprawozdanie  

z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2024 r. 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości sprawozdanie z wykonania planu finansowego,  

w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2024 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 7 sierpnia 2024 r. znak: PS.8023.7.2024 wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 

2024 r. Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku oraz 

pismem Dyrektora SP ZL-O w Raciążku z dnia 23 lipca 2024 r. ldz. 384/2023, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat funkcjonowania sieci centralnego ogrzewania. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat funkcjonowania sieci centralnego 

ogrzewania. 

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP miała określić w ciągu 

dwóch tygodni jak zabezpieczy ogrzewanie szkoły na najbliższy sezon grzewczy i w związku 

z tym przekazała informację, że sieć centralnego ogrzewania jest w tak złym stanie, że żadna  

z firm, która dokonywała oceny instalacji nie zagwarantuje, że działania mające na celu 

wymianę lub naprawę rur centralnego ogrzewania przyniosą pożądane efekty w postaci 
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zapewnienia ciepła we wszystkich budynkach szkoły. Zdaniem Dyrektora, ze względu na czas 

jaki pozostał do rozpoczęcia sezonu grzewczego jedynym możliwym rozwiązaniem jest zakup 

opału do funkcjonowania obecnej kotłowni.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – rury zostały połatane. Próba ciśnieniowa była przeprowadzona  

i okazało się, że wynik jest negatywny. Jak uruchomi kotłownię i okaże się, że gdzieś jest 

nieszczelność to będzie trzeba naprawić ten odcinek rur.  

 

Pani Lidia Tokarska – może być tak, że zakupiony będzie opał, a w szkole będzie zimno bo 

rury centralnego ogrzewania nie doprowadzą ciepła do budynków szkoły.  

 

Pani Paulina Smykowska - pani Dyrektor tłumaczy, że jest już za krótki czas do rozpoczęcia 

sezonu grzewczego, żeby coś z tym zrobić.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – moim zdaniem, niech Dyrektor dokona zakupu miału, żeby 

zabezpieczyć ogrzewanie szkoły.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 sierpnia 2024 r. l.dz. 306/2024 na temat funkcjonowania sieci centralnego ogrzewania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 7 sierpnia 2024 r. l.dz. 306/2024 na temat funkcjonowania 

sieci centralnego ogrzewania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim do dokonania zakupu opału do funkcjonującej obecnie kotłowni 

na sezon grzewczy 2024 / 2025 oraz doprowadzenia sieci centralnego ogrzewania, poprzez jej 

naprawę i konserwację, do takiego stanu, żeby zapewnić jej prawidłowe funkcjonowanie  

i zapewnić ciepło we wszystkich budynkach szkoły. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do dokonania zakupu opału do funkcjonującej obecnie kotłowni na sezon grzewczy 2024 / 2025 

oraz doprowadzenia sieci centralnego ogrzewania, poprzez jej naprawę i konserwację,  

do takiego stanu, żeby zapewnić jej prawidłowe funkcjonowanie i zapewnić ciepło  

we wszystkich budynkach szkoły. 
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Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia niezwłocznie informacji, czy został naprawiony 

dach na sali gimnastycznej. Taki problem został nam zasygnalizowany przez panią Dyrektor. 

Chcemy wiedzieć czy problem ten został rozwiązany.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do przedłożenia niezwłocznie informacji, czy został naprawiony dach na sali gimnastycznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Paulina Smykowska – wpłynęła informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1, że wpłynęły 

trzy oferty na wykonanie instalacji odgromowej na budynku  Pałacu. Rozmawiałam z Zastępcą 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu, żeby przygotowała pismo do pani 

Dyrektor, że zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu do niej należy decyzja w zakresie wykonania 

instalacji odgromowej, wyboru wykonawcy. Informacja, że ma trzy oferty Zarządowi nie jest 

potrzebna. Najtańsza oferta ok. 12 tys. zł.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 7 sierpnia 2024 r. 

znak: RI.7011.1.7.2024 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 7 sierpnia 2024 r. l.dz. 306/2024 na temat funkcjonowania 

sieci centralnego ogrzewania, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu na temat 

planowanego naboru wniosków do programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła  

i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja Zastępcy Naczelnika 

Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu na temat planowanego naboru wniosków do programu 

priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

 

Pani Paulina Smykowska – zgodnie z ostatnią decyzją Zarządu Powiatu zlecony został audyt 

energetyczny budynków Zespołu Szkół Nr 1 CKP.  

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we współpracy  

z Ministerstwem Klimatu i Środowiska przygotowuje program  priorytetowy „Wymiana źródeł 

ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” ze środków Krajowego Planu Odbudowy 

i Zwiększenia Odporności. Program ma być ogłoszony w sierpniu bieżącego roku, a 
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rozpoczęcie naboru wniosków planowane jest na początku września. Do dnia dzisiejszego 

program nie został jeszcze ogłoszony. Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu został 

zobowiązany do przedłożenia informacji na temat tego programu. Wszystkie szczegóły 

programu będą znane dopiero po jego ogłoszeniu. Realizacja i rozliczenie zadań finansowanych 

w ramach programu ma być do 30 czerwca 2026 r. Program ma dotyczyć budynków szkół  

i przedszkoli i planowane jest dofinansowanie zadań nawet do 100% kosztów 

kwalifikowanych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czyli w tym mieści się termomodernizacja budynków, wymiana 

źródła ciepła, fotowoltaika. 

Stara dokumentacja była na 18 mln. zł, teraz ten koszt będzie znacznie wyższy. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, stara dokumentacja zawierała również wymianę rur 

kanalizacyjnych, a w ramach tego programu nie możemy tego zrobić.  

Wydział Rozwoju i Inwestycji nie jest na dzisiaj w stanie oszacować wstępnie kosztów, czekają 

na informację od projektanta. 

 

Pani Lidia Tokarska – koszty będą ogromne, mało prawdopodobne, żebyśmy dostali 

dofinansowanie na całe zadanie. 

 

Pani Paulina Smykowska – możemy skorzystać z dwóch programów i ubiegać się np.  

o dofinansowanie zadań w budynku główny z jednego programu, a w budynku po byłym 

internacie z drugiego. Pompy ciepła muszą być na każdy budynek osobno. Ogrzewanie gazem 

nie wchodzi w grę.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – trzeba będzie rozbudować fotowoltaikę.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

do wiadomości informację Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu  

na temat planowanego naboru wniosków do programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła  

i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu na temat planowanego naboru wniosków do programu priorytetowego 

„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 7 sierpnia  

2024 r. znak: RI.042.8.2024 na temat planowanego naboru wniosków do programu 
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priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wniosku Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej  

Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącego naprawy kolejnego odcinka 

kanalizacji sanitarnej w obrębie placu budowy, na którym Powiat Aleksandrowski 

realizuje zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową 

skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do 

km 0+330” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wniosku Prezesa Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącego 

naprawy kolejnego odcinka kanalizacji sanitarnej w obrębie placu budowy, na którym Powiat 

Aleksandrowski realizuje zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz  

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”. 

Wniosek Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim jest wynikiem wykonanego monitoringu stanu technicznego sieci 

sanitarnej. Wnioskowany odcinek znajduje się w ciągu ulicy Chopina o łącznej długości  

ok. 30 mb. Jest on w bardzo złym stanie technicznym. PGKiW Sp. z o.o. chce naprawić ten 

odcinek sieci.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na naprawę kolejnego 

odcinka sieci kanalizacji sanitarnej należącej do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim znajdujących się w obrębie 

realizowanej przez powiat inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 

ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330” wykonywanej przez firmę STRABAG Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na naprawę kolejnego odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

należącej do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim znajdujących się w obrębie realizowanej przez powiat inwestycji 

pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego 
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w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 

0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 0+330” wykonywanej przez firmę STRABAG 

Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 8 sierpnia 

2024 r. znak: DUDiM.071.20.2024 w sprawie wniosku Prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30 lipca 2024 r. 

dotyczącego naprawy kolejnego odcinka kanalizacji sanitarnej w obrębie placu budowy, na 

którym Powiat Aleksandrowski realizuje zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C 

ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz 

z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, 

Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 1+397 – ETAP I od km 0+000 do km 

0+330”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w Warszawie o realizację przez samorząd powiatowy „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, F. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie o realizację przez samorząd 

powiatowy „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, F. 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznał dla Powiatu 

Aleksandrowskiego środki finansowe na dofinansowanie realizacji projektów pod nazwą: 

1) “Specjalistyczny przewóz osób z niepełnosprawnościami świadczony przez Gminę Miejską 

Ciechocinek” - zakup samochodu osobowego 9-cio miejscowego przystosowanego do 

przewozu osób na wózkach inwalidzkich, 

2) “Modernizacja i doposażenie Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury  

w Aleksandrowie Kujawskim” – remont, modernizacja przeciwdziałająca degradacji 

infrastruktury istniejącego warsztatu terapii zajęciowej, 

3) “Remont powierzchni utwardzonych WTZ “Karczemka” – remont, modernizacja 

przeciwdziałająca degradacji infrastruktury istniejącego warsztatu terapii zajęciowej.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie o realizację przez samorząd 

powiatowy „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, F. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w Warszawie o realizację przez samorząd powiatowy „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, F. 
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Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 sierpnia 2024 r. znak: RS.60.4.5.2024 wraz z projektem umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie o realizację przez samorząd 

powiatowy „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, F, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:41. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


